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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2015-09-23  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  PerInge Södergren 

Claes Backlund Yngve Carlsson  
Stefan Norberg Daniel Solberg 
Conny Ström 
 
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna efter följande kommentar: Åke Medén vill ligga    
kvar i sjön. Vi debiterar ingen extra kostnad för det.                                                          
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Ekonomin är i balans men, tre personer har ej betalt bryggfakturan, två personer 
sommaruppläggning och en person träningsavgift. 
Conny ligger ute med pengar. Det ersätts mot kvitto. 
Anmälningsmail från blivande medlemmar når ej styrelsen. Philip arbetar för att  
ordna det. 

 
§4        Varvsfrågor 
                 
A-medlemmar kan äga två varvsplatser under max 1 år (se stadgarna). Claes informerar Olle 
Kappinen och Lars-Göran Berglund om detta.    
Varvsmötet: Kostnaden för en ny TV och inglasning av verandan ska in i budget för 2016. 
Avverkning: Beräknas ta c:a 8-12 timmar till en kostnad om 19-20.000 kr (27.000 kr med 
markberedning). Marken ska beredas. Urban Gagner kan ta bort stubbar efter avverkning. 
Virket tas bort, det är värt c:a 12.000 kr. Klubben betalar mellanskillnaden. Riset lämnas, det 
får vi elda till våren. Fyllnadssten kan ordnas av Milan, men frakten till varvet måste vi 
betala. Diket måste dräneras innan återfyllning sker. Arbetet slutförs förhoppningsvis innan 
årsskiftet, annars till våren.                                                                    
Farled: Arbetet behöver organiseras bättre. Närmast på tur står att märka upp enslinjer. 4 st 
enslinjetavlor á 500 kr ska köpas in och sättas upp. Utplacering av bojsten görs lättast när 
isen lagt sig. 
Mastskjulet: De nya elwinscharna behöver fästas i skenor så att de kan sidoförflyttas. 
Plikter: Gräsklippningsschemat förändras inför 2016. Ickepensionärer bör ha förtur på 
helgvakter. I samband med kallelsen till årsmötet uppmanar styrelsen om detta. 
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Arbetskort: Claes berättar om hur en båtklubb i Västervik löst arbetsplikten för sina 
medlemmar. Om det i framtiden känns värdefullt, kan vi anamma den idén. 
Fler A-medlemmar: Lars Wallgren vill bygga skjul. Kan han hitta fler intresserade kan det bli 
aktuellt att utöka antalet A-medlemmar. Han ombeds ta fram ett kostnadsförslag. 
Övriga varvsfrågor: Tre nya sling, 2, 3 och 4m långa, till mastkranen är inköpta. 
Dykningen i våras är nu fakturerad. Den kostnaden läggs till belysningsfakturan (totalt c:a 
2500 kr) till våren. 
Ulf Björks båtplats är privat, men ett gammalt avtal säger att platsen tillfaller SNBK när hans 
behov upphör. 
                                                                                                                                                                                                                                                                           
§5        Ungdomssektionen 

 
Har haft stor verksamhet i år. 
Daniel bedömer att fem nybörjare/säsong nog kan anses vara max vad ledarna klarar. 
Försäkringskostnaden för RIB-båten och följebåtarna fördelas så att ungdomssektionen 
betalar 70 % och klubben 30 %. Samma fördelning görs även på kontonnummer 4114, 4115, 
6312 och 6340. Övriga, för ungdomssektionen aktuella kontonummer, belastas till 100 % av 
ungdomssektionen. Ovanstående fördelningsprincip gäller även retroaktivt för 2014, där 
Daniel och Yngve tar fram ett förslag för 2014 utifrån årets budget..  
Större investeringar ska alltid beslutas av styrelsen. 
Sektionen har önskemål att köpa in 2 st segel till optimister á 1050 kr, 2 x 200 m ankarlina 
(12mm) för totalt 4000 kr och en sjösättningsvagn för 2100 kr. Dessa investeringar görs när 
ekonomin så tillåter. 
Milan informerar om att SCA kommer att betala ut 30.000 kr i sponsorpengar under 2016. 
Ett startmotorrelä är trasigt på ena följebåten. Daniel tar kontakt med Fredrik R om detta. 
I framtiden önskas en mindre gummibåt. De går att hitta begagnade för c:a 60.000 kr inkl. 
motor. Daniel och Mårten arbetar med finansieringsfrågan för denna. 
Den sämsta Ranan ska transporteras till Claes verkstadslokal för reparation av botten. Conny 
och Claes ombesörjer detta.  
Jollerampen måste förlängas utåt vattnet. Gjutningen går att ordna på Cementa och görs i 
samråd med Kjell-Åke. 
En bidragsansökan till kommunen skrevs under styrelsemötet under av Yngve och Milan. 
 
§6 Tävlingssektionen 
 
Daniel författar ett brev till Håkan Enerud angående de kostnadsförslag som lagts ut av SSF. 
Klubbarna träffar SSF under oktober för att bestämma datum för nästa års tävlingar. 
PerInge kommer att föreslå en tävling i central Sundsvall under nationaldagen. 
Sommardraget och Klampenköret bör ligga ihop som i år, tillsammans med årsfesten. Vårt 
förslag är att tävlingarna läggs näst sista helgen i augusti. 
Resultaten för årets tävlingar ligger ännu inte ute på hemsidan. Milan kontaktar Maria. 
 
§7          Festaktiviteter 

  
Festen hade ett stort antal deltagare, som alla uppskattade den tillfälliga inplastningen av 
verandan. Se även §4. Även i övrigt var festen välarrangerad – som vanligt! 
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§8 Övriga frågor 
 
Conny köper in två nya IFÖ-toaletter á 1695 kr i morgon.    
Leif S och Pontus J sköter vintringen av toatömningsanläggningen. 
PerInge har kommit över 35 st ”Bortom den västra horisonten”-böcker som kommer att 
delas ut till aktiva SNBK-medlemmar.     
Paint-Tex (klubbartiklar) har skickat en faktura som Yngve inte kan härleda. 6451 kr är betalt, 
3969 kr har kommit in och 450 kr till kan ev. tillkomma. Mellanskillnaden betalas av 
ungdomssektionen. Flytt av pengar mellan ”klubben” och undomssektionen sker efter nyår. 
 
§10 Nästa möte 
 
Den 11/11 kl 19.00 hemma hos Milan. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 
Sekreterare    Ordförande 


